
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                            8. jaanuaril 2014

Koosoleku algus kell 15.30
                  lõpp  kell 16.00

Osa võtsid: vt kvoorumi leht. 

Koosolekut  juhatas  revisjonikomisjoni  esimees  Teet  Enok,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 

1. Organisatsioonilised küsimused.

Revisjonikomisjon kogunes esimest korda. 
Lepiti kokku, et koosolekud hakkavd toimuma korraliselt iga kuu teisel kolmapäeval (peale volikogu
eestseisuse koosolekut).

Kuna revisjonikomisjoni töö esisneb enamuses kontrolli teostamises, siis komisjoni liikmed lepivad
omavahel kokku, kes mida kontrollima hakkab, töötavad jooksvalt ja koosolekuks esitavad materjalid,
teevad kokkuvõtted ja vormistavad otsused.

Teet  Enok  tegi  ettepaneku  kõige  esmalt  teostada  kontroll  Jõhvi  Spordikooli
raamatupidamismaterjalides. 
Komisjoni  liikmed  töötavad  välja  küsimustiku,  mida  nad  näha  soovivad,  edastavad  komisjoni
esimehele, kes teeb koondi ja siis omakorda edastab vallavalitsuse vastava ala spetsialitile täitmiseks.

Järgmisel koosolekul kinnitatakse revisjonikomisjoni tööplaan.

Teet Enok
juhataja                                                                        Maire Lumiste
                                                                                                protokollija
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